



LiMUR-möte, Medicinska Föreningen

Måndag den 1 februari kl. 17:15

Lokal: zoom.us

1. Mötets öppnande – mötet öppnad 17:20
2. Val av sekreterare – Thea Sandqvist väljs till sekreterare
3. Val av justeringsperson – Lisa Boberg väljs till justeringsperson
4. Närvaro – Tilda Jalakas, Thea Sandqvist, Jennifer Joki, Lisa Boberg, Eva Tamas (punkt 1-7+10,11, 17-1,2)
5. Föregående mötesprotokoll – inget protokoll läggs till handlingen
6. Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställs med tillägg av punkter enligt diskussion
7. Hälsorunda
8. Föregående period
 - 8.1. Läkarpogramsmöte – viktigaste huvudpunkt: tentorna kommer troligen fortsätta vara på plats
 - 8.2. PUL – ställdes in
 - 8.3. Möte med nya utbildningsansvariga på studieorterna
9. Kommande period
 - 9.1. Preklin-KRaM



9.2. OMSiS

9.3. Klin-KRaM

9.4. Consensus UU

9.5. TRAM

10. K7 Anestesi: just nu en mellanlösning. Först ville de ställa in hela anestesi-VFU men programledningen har önskat att så mkt tid som möjligt ska ges på VFU och sedan en kompletteringsuppgift som Michelle Chew. T11 prioriteras att få vara på plats eftersom K11 också har anestesi sen. K8-studenter hade önskat sig få komma till anestesi och komplettera men det kommer inte vara möjligt.

11. Vaccination av studenter: studenter sorterar under sjukvårdspersonal. Regionen ska lägga upp prioriteringsordning och bygga upp en struktur. Ingen mer information finns i nuläget.

12. OMSiS

12.1. EPA-kandidat- Alexander är nominerad från Linköping

13. T11 – utebliven VFU, ersättningsmoment: mycket bristande information om vad som gäller och vem som är ansvarig för de olika momenten. Många upplever frustration.

14. Inval av LiMUR 21/22 – väljs in jättesnart, på FUM1. Alla bör nominera till poster, ffa sina egna! Vi kommer också lägga upp information om oss på MFs instagram den 10/2. Lisa får styra ihop oss. Viktigt att vi börjar läsa och uppdatera testamentet! Tilda skickar info om detta!

15. Halvårsavstämning



15.1. Verksamhetsplan – vi måste se till att verksamhetsplanen är uppfylld under denna termin. Mycket har inte kunnat genomförts pga corona. Pratar om KRAM och TRAM: det vore kanske en bra idé att folk får en liten fika på pressbyrån som tack och kompensation. Och kanske middag för stor-kram? IKT kommer kanske kunna läggas ner.

16. Diskussionspunkt

16.1. OSCE-träning: Thea lyfter att det nog vore kul och bra att eventuellt försöka få till att äldrekursare skulle kunna hålla i OSCE-träning för yngrekursarna. Skulle ju isåfall behöva involvera styrelseutskotten. Lyfter detta längre fram – eventuellt

16.2. ultraljudsutbildning (kort punkt, mer lyfta en tanke) – tar med denna tanke till PUL. Saknas av de som nu gör AT. Tilda lyfter på omsis hur det ser ut på andra lärosäten.

17. Övriga punkter

17.1. Eva Tamas informerar: 28 mars vet vi hur andra halvan av terminen kommer bli, vi har is i magen kring hur egenträning kommer bli

17.2. Eva Tamas informerar: Ledarskapskursen kommer ha ett annat format vecka 21. Det har upphandlats en kurs med fokus på generiska ledaregenskaper (leda sig själv, teamarbete, självkännedom osv). Kommer få föreläsningar, seminarier osv. Kommer också få ett intyg av slutet i kursen. Läger upp en plan för sig själv som ledare. Kursen kommer ges av personer som vanligtvis håller i ledarskap för ST- och AT-läkare.

17.3. Byte mellan curriculum – vi behöver bevaka hur det går att byta mellan

17.4. Årets basgruppshandledare – Lisa och Tilda fixar med detta!

18. Utvärdering av mötet



19. Nästa möte 22/2

20. Mötets avslutande – Mötet avslutas 18:33